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ANDØY KOMMUNE 

  

 

Møteprotokoll 
for 

Kommunestyret 
 
 
Møtedato: 12.12.2022 Møtetid: Kl. 11:00 - 18:00 
Møtested: Kommunestyresalen Saksnr.: 147/2022-151/2022 

+165/22 
 
 
 
Møtende Medlemmer Parti 
Kjell-Are Johansen AP 
Halvar Rønneberg FRP 
Matz Abrahamsen H 
Malin T. Abrahamsen MDG 
Jakop Mortensen SP 
Kjell-Gunnar Myrseth SP 
Knut Nordmo SP 
Kurt Spjelkavik SP 
Lill Pettersen SP 
Per Kristian Spjelkavik Elvan SP 
Rachel Susann Jacobsen SP 
Rune Stave SP 
Stein Bjørnar Hansen SP 
Tore Benjaminsen SP 
Torfinn Bø SP 
Lill Inger Tyvold Berg-Olsen UP 

 
Forfall meldt fra følgende 
medl 

Parti Følgende 
varamedl. møtte 

Parti 

Anitha Bendiksen AP Bjørn-Roger Steen AP 
Tommy Lyngra Søberg AP Thomas Pareli 

Seines 
AP 

Anders Stave MDG Fredrik B. 
Pettersen 

MDG 

Odd Arne Andreassen SP Tone Schaug SP 
Stine Lundemo SP Hilde Johnsen SP 
Tone Grav SP Øyvind E. Bahr. 

Hanssen 
SP 

Jitse Jonathan Buitink SV Rita Nilssen SV 
 
Fra adm. møtte 
Leder NAV Eirin Lisbeth Fjellvang 
Økonomisjef Eva Fagermyr 
Teknisk sjef John Petter Karlsen 
Enhetsleder barnehager Merete Olsen 
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Skolefaglig rådgiver Sveinung Ellingsen 
Konsulent Vera Marit Agnarsdatter 
Rådmann Andreas Jordell 

 
 
 
 
Møtenotater 
  
Ordføreren ønsket velkommen til møtet. 
  
Kulturinnslag: Gabriel Lillejord - spilte 
  
Navneopprop: Rådmannen foretok navneopprop, 23 av 23 representanter var til stede.  
  
Ordføreren erklærte møtet for vedtaksfør. 
  
 
Møteleder: Ordfører Knut Nordmo 
  
  

 
 
Rett utskrift: 
 
Jeg bekrefter med dette at utskriften er ført i samsvar med det som ble bestemt i møtet. 
 
 

   
   

Knut Nordmo 
ordfører 
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Saksliste 
Sak nr Sakstittel  
VS 
147/2022 

Godkjenning av innkalling 
 

VS 
148/2022 

Godkjenning av saksliste 
 

VS 
149/2022 

Godkjenning av møteprotokoll 
 

VS 
150/2022 

Endring barnehagestruktur i Sør-Andøy; 
nedleggelse av Skolestua barnehage 

 

VS 
151/2022 

Budsjett 2023 og økonomiplan 2023 - 2026 - 
Formannskapets innstilling 

 

SP 
001/2022 

Spørsmål og interpellasjoner desember 2022 
 

RS 
009R/22 

Orienteringer 
 

VS 
165/2022 

NY sak - Gi penger til dem som trenger det mest 
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147/2022 Godkjenning av innkalling 
 
Innkallingen godkjennes uten merknader. 
 
 
Kommunestyret 12.12.2022 
 
Behandling 
 
  
Halvard Rønneberg (FRP) kommenterte at det har vært særdeles mye rot ifm. 
møteinnkallingen denne gangen. 
Ordfører beklager dette og håper at det blir bedre når vi kommer inn i de nye systemene. 
 
KS - 147/2022 Vedtak 
  
Innkalling godkjennes slik den foreligger. 
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148/2022 Godkjenning av saksliste 
 
Sakslisten godkjennes som den foreligger. 
 
 
Kommunestyret 12.12.2022 
 
Behandling:  
 

Ordfører opplyste om at Eldrerådet, Ungdomsrådet, Kirkelig fellesråd og Råd for personer 
med nedsatt funksjonsevne får 10 minutter hver til innlegg vedrørende budsjett 2023. 

  

SPØRSMÅL I MØTET: 

• Matz Abrahamsen (H) ønsker at ordfører skal legge til en sak om å bevilge penger til 
de som trenger det mest. Skriftlig forslag innlevert. 

• Kjell-Are Johansen (AP): Lurte på om det kunne gis et midlertidig engasjement av 
stillingen som fysioterapeut. 

• Rita Nilssen (vara SV): Lurte på om sak som Jitse Butnik har sendt inn kunne vente til 
i morgen. Ordfører bad om at saken må tas opp i dag. 

 

Omdelte dokumenter:  

 Vedlegg sak 151/2022 - Budsjett 2023 og økonomiplan 2023  

• REFERAT FRA DRØFTINGSMØTE 09.12.22 MELLOM ANDØY KOMMUNE OG 
DIV. ARBEIDSTAKERORGANISASJONER VEDR. FORMANNSKAPETS 
INNSTILLING TIL BUDSJETT 2023 OG ØKONOMIPLAN 

 
      
  
Votering: Forslag fra Matz Abrahamsen (H) om å opprette ny sak for å behandle forslag om å 
bevilge penger til “de som trenger det mest”. 
 Enstemmig vedtatt. 
  
  
 
KS - 148/2022 Vedtak 
Sakslisten ble godkjent. 
  
To nye saker opprettet: 

• Orienteringer 
• Forslag fra Matz Abrahamsen (H) - forslag om å bevilge penger til "de som trenger 

det mest". 
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149/2022 Godkjenning av møteprotokoll 
 
      
 
Kommunestyret 12.12.2022 
 
Behandling 
 
      
KS - 149/2022 Vedtak 
  
Møteprotokoll for møte 31.10.22 godkjennes som den foreligger 
Møteprotokoll for møte 03.11.22 godkjennes som den foreligger 
 
  



Side 8 av 33 

 

 

150/2022 Endring barnehagestruktur i Sør-Andøy; nedleggelse av Skolestua 
barnehage 
 
Rådmannens innstilling til vedtak: 
  

1. Skolestua barnehage legges ned og barn og ansatte overføres til Risøyhamn 
barnehage / barnehage på Andenes/Bleik. 

2. Driften opphører når utbyggingen av Risøyhamn barnehage er ferdig våren-23, eller 
senest ved oppstart av barnehageåret 2023/24. 

  
Økonomiske konsekvenser av foreslåtte tiltak: 
  

Tiltak Besparelse  2023 Besparelse 2024 
Legge ned Skolestua  barnehage 1 800 2 500 

  
Utgifter som belastes teknisk enhet ved nedleggelse av barnehagen er ikke tatt med i 
beregningen. 
  
 
Formannskapet 28.11.2022 
 
Behandling 
 
Lill Pettersen la fram følgende forslag til vedtak på vegne av H og Sp: 

1. Skolestua barnehage videreføres og innarbeides i budsjett- og økonomiplan. 
2. Kommunestyret ber om å få forelagt sak om investeringer/kostnader på det som må 

gjøres for at barnehagen drives i henhold til gjeldende lovverk i lov om barnehager, 
arbeidsmiljøloven og forskrift om miljørettet helsevern i skole- og barnehager. 

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
Rådmannens forslag fikk ingen stemmer og falt. 
 
FS - 141/2022 Vedtak 

1. Skolestua barnehage videreføres og innarbeides i budsjett- og økonomiplan. 
2. Kommunestyret ber om å få forelagt sak om investeringer/kostnader på det som må 

gjøres for at barnehagen drives i henhold til gjeldende lovverk i lov om barnehager, 
arbeidsmiljøloven og forskrift om miljørettet helsevern i skole- og barnehager. 

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Kommunestyret 12.12.2022 
 
Behandling 
 
Følgende forslag ble lagt fram av Thomas Pareli Seines, på vegne av AP, H og SP: 
  
Finansiering for det eksterne tilsynet hentes fra disposisjonsfondet. 
  
----- 
Tilleggsforslag gjennomgang, foreslått av Halvar Rønneberg, Fremskrittspartiet 
  
Andøy kommunestyre ber om at alle barnehager i Andøy, som er kommunale, skal 
gjennomføre en uhildet og kritisk gjennom gang av barnehagens lekeområder, ute og inne 
arealer, luftkvaliteter, sårbarhet, bygningstekniske stand og standarder. osv.  



Side 9 av 33 

Arbeidet skal ikke utføres av Barnehagens personell, Kommunestyret ber om at 
administrasjonen finner kompetanse til å gjennomføre tilsyn med barnehagens fysiske 
tilstand. 
Rapporten legges frem for politisk nivå innen 1. juni 2023. 
FRP, H, SP 
  
Votering: 
Votering nr 1: Følgende forslag ble lagt fram av Thomas Pareli Seines, på vegne av AP, H 
og SP: Finansiering for det eksterne tilsynet hentes fra disposisjonsfondet. 
 
Enstemmig vedtatt 
 
----- 
 
Votering nr 2: Tilleggsforslag gjennomgang, foreslått av Halvar Rønneberg, 
Fremskrittspartiet. Andøy kommunestyre ber om at alle barnehager i Andøy, som er 
kommunale, skal gjennomføre en uhildet og kritisk gjennom gang av barnehagens 
lekeområder, ute og inne arealer, luftkvaliteter, sårbarhet, bygningstekniske stand og 
standarder. osv.  
 
Arbeidet skal ikke utføres av Barnehagens personell, Kommunestyret ber om at 
administrasjonen finner kompetanse til å gjennomføre tilsyn med barnehagens fysiske 
tilstand. 
 
Rapporten legges frem for politisk nivå innen 1. juni 2023. 
 
Enstemmig vedtatt. 
 
--------- 
 
 
Votering nr 3: Opprinnelig forslag fra FS. 
 
Enstemmig vedtatt med tillegg. 
  
---------- 
      
      
KS - 150/2022 Vedtak 
  

1. Skolestua barnehage videreføres og innarbeides i budsjett- og økonomiplan. 
2. Kommunestyret ber om å få forelagt sak om investeringer/kostnader på det som må 

gjøres for at barnehagen drives i henhold til gjeldende lovverk i lov om barnehager, 
arbeidsmiljøloven og forskrift om miljørettet helsevern i skole- og barnehager. 

  
Andøy kommunestyre ber om at alle barnehager i Andøy, som er kommunale, skal 
gjennomføre en uhildet og kritisk gjennom gang av barnehagens lekeområder, ute og inne 
arealer, luftkvaliteter, sårbarhet, bygningstekniske stand og standarder. osv.  
Arbeidet skal ikke utføres av Barnehagens personell, Kommunestyret ber om at 
administrasjonen finner kompetanse til å gjennomføre tilsyn med barnehagens fysiske 
tilstand. 
Rapporten legges frem for politisk nivå innen 1. juni 2023. 
Finansiering for det eksterne tilsynet hentes fra disposisjonsfondet. 
  
--------- 
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151/2022 Budsjett 2023 og økonomiplan 2023 - 2026 
 
Rådmannens innstilling til vedtak: 
Andøy kommunestyre vedtar budsjett 2023 samt økonomiplan for 2023 - 2026 med følgende 
punkter: 
1a) INNTEKTSRAMMER FOR BUDSJETT 2023 OG ØK.PLAN 2023-2026 
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1b) DRIFTSBUDSJETT 2023 OG ØK.PLAN 2023 – 2026 
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1c) INVESTERINGSBUDSJETT 2023 OG ØK.PLAN 2023 – 2026 

  
  
  
1d) INVESTERINGSTILTAK BUDSJETT 2023 OG ØK.PLAN 2023 – 2026 
  

Hovedprosjekt 2023 2024 2025 2026 
Formidlingslån Husbanken 5 000 5 000 5 000 5 000 
Andøy kirkelig fellesråd - diverse investeringer 150 150 150 150 
Overføring fra drift til investering - Landbrukslån 100 100 100 100 
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Oppgradering på IT 1 000 1 000 1 000 1 000 
Digitalisering 1 000 1 000 1 000 1 000 
Velferdsteknologi 1 000 1 000 1 000 1 000 
Andenes brannstasjon - nybygg 20 000 12 000 0 0 
Omsorgsboliger - Andenes - Nybygg 100 000 100 000 47 200 0 
Ny Barnehage på Andenes 15 000 15 000 0 0 
Brannbil Risøyhamn 6 000 0 0 0 
Brøytemateriell - Hjullaster Andenes 2 700 0 0 0 
Vaktbil Brann Andenes klasse B 1 000 0 0 0 
Ombygging Rådhus 6 000 0 0 0 
Sum 158 950 135 250 55 450 8 250 
          
mva (ikke tre første rader) 38 425 32 500 12 550 750 
Sum inkl mva 197 375 167 750 68 000 9 000 

  
1e) RAPPORTERINGSRUTINER DRIFT/INVESTERING 2023 
Rapportering drift og investering: pr. 30.04. og 31.08. 
  
Rapportering iht finansreglementet legges fram for formannskap og kommunestyre samtidig 
med årsregnskapet. 
 
  
2) FORSKUDDSVEDTAK 
Kommuneskatteøret for inntekts- og formueskatt settes til maksimum sats i forhold til 
Stortingets vedtak. 
  
 
3a) GODKJENNING AV BUDSJETT FOR INTERKOMMUNALE VIRKSOMHETER 
Kommunestyret godkjenner Andøy kommunes andel for 2023 for følgende interkommunale 
virksomheter, slik: 
  

Virksomhet Andøy kommunes andel  
Vesterålen interkommunale politiske råd 468 009 
Vesterålen Kulturutvalg  241 696 
Musam   50 089 
Friluftsrådet   91 440 
RKK   220 319 
Vesterålen interkommunale legevakt*  1 880 000 
Skogbrukstjenesten*   320 000 
Oljevernberedskap *  50 000 
Vesterålen krisesenter*  455 000 
Vesterålen barnevern inkl tiltak  13 933 830 
Vesterålen og Lødingen PDD 1 400 000 
Sum  19 110 383 

* Beløp fra 2022 – vil kunne bli endret når vi får informasjon fra interkommunale 
virksomheter. 
  
3b) BUDSJETT FOR ANDØY KIRKELIGE FELLESRÅD 
Kommunestyret vedtar overføring av midler til Andøy Kirkelige Fellesråds driftsbudsjett for 
2023 med kr. 2 446 000,-. 
  
3c) BUDSJETT FOR KONTROLLUTVALG OG REVISJON 
Budsjettramme for kontrollutvalg og revisjon settes til kr 1 095 000,- for 2023. 
  
4) KOMMUNALE PRISER 
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Kommunestyret vedtar priser/gebyr for kommunale tjenester i 2023 slik det framgår av 
vedlegg. 
  
5) PRIORITERING OG UTVIKLING AV LÅNEOPPTAK I 2023-2026: 
Jfr. økonomiforskriften § 5-7 
Låneopptak 2023 2024 2025 2026 
Formidlingslån Husbanken 5 000 5 000 5 000 5 000 
Andøy kirkelige fellesråd - diverse investeringer 150 150 150 150 
Oppgraderinger på IT 1 000 1 000 1 000 1 000 
Velferdsteknologi 1 000 1 000 1 000 1 000 
Andenes brannstasjon - nybygg 20 000 12 000 0 0 
Omsorgsboliger - Andenes - Nybygg 43 094 38 856 19 930 0 
Ny Barnehage på Andenes 15 000 15 000 0 0 
Brannbil Risøyhamn 6 000 0 0 0 
Brøytemateriell - Hjullaster Andenes 2 700 0 0 0 
Vaktbil Brann Andenes klasse B 1 000 0 0 0 
Ombygging Rådhus 6 000 0 0 0 
Sum 101 944 74 006 28 080 8 150 

  
6) EIENDOMSSKATT 
I medhold av eiendomsskatteloven §§ 3 og 4 videreføres i 2023 eiendomsskatten i hele 
kommunen. 
  
Eiendomsskattesatsen på boliger og fritidseiendommer for 2023 videreføres med 4 promille. 
Andre eiendommer videreføres med 7 promille. Satsen for eiendomsskatt vurderes ved 
årlige budsjettvedtak. 
  
Det skrives ut skatt på et særskilt skattegrunnlag som følge av at produksjonsutstyr og 
produksjonsinstallasjoner ikke skal medtas i takstgrunnlaget når de tidligere verk og bruk 
skal takseres og regnes som næringseiendom fra 2019. Det særskilte skattegrunnlaget er 
differansen mellom ny takst for objektene fra 2019 og skattegrunnlaget i 2018. Grunnlaget 
skal i 2023 være redusert med fem syvendedel (jfr. overgangsregel til §§ 3 og 4 første 
punktum). Skattesatsen på det særskilte skattegrunnlaget skal være 7 promille.  
  
For boligdelen av eiendommer (herunder fritidseiendommer) som ikke benyttes til 
næringsvirksomhet vedtas bunnfradrag på kr 0,- av takstverdi.  
  
I medhold av eiendomsskatteloven § 7 bokstav a (”Eigedom som tek sikte på å gagna ein 
kommune, eit fylke eller staten”) fritas eiendommer som eies av stiftelser eller organisasjoner 
som ivaretar kommunens gavn eller tarv, og som ikke drives på kommersielt grunnlag, 
herunder 

• Samfunns-, forenings- og grendehus 
• Idrettsanlegg som er åpne for alle 
• Bedehus 
• Skoler, barnehager og vannverk som ikke driver på kommersielt grunnlag 
• Omsorgsboliger  
• Fylkeskommunale eiendommer 

  
Eiendomsskatten skal betales i månedlige terminer. Ved taksering og utskriving av 
eiendomsskatt på boligeiendommer (herunder fritidseiendommer), benytter kommunen 
skatteetatens formuesverdi (boligverdi). For næringseiendommer og andre eiendommer som 
skatteetaten ikke har formuesverdi på, gjennomføres nytaksering i løpet av 2023. Ny takst 
legges til grunn for utskriving av eiendomsskatt for 2024. For 2023 gjøres det en 
kontorjustering på 10 %. 
  
7) LIKVIDITETSLÅN  
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Likviditetslån videreføres med en ramme på 20 mill kroner. 
  
8) FINANSIELLE NØKKELTALL 
I henhold til kommuneloven § 14-2 c) skal kommunestyret vedta finansielle måltall for 
utviklingen av kommunens økonomi. 
  
Kommunestyret vedtar følgende finansielle måltall (videreføres fra 2022): 
  

Indikatorer Mål 
Resultatgrad 1,75 % 
Fondsgrad 3 % 
Gjeldsgrad 75 % 

  
Resultatgrad er netto driftsresultat i forhold til brutto driftsinntekter. Fondsgrad er 
disposisjonsfond i forhold til brutto driftsinntekter. Gjeldsgrad er netto lånegjeld i forhold til 
brutto driftsinntekter. 
 
 
Formannskapet 28.11.2022 
 
Behandling 
 
Tilleggsforslag fra Torfinn Bø (Sp): 

1. Rådmannens innstilling vedtas. 
2. I fremtiden skilles arbeidet med budsjett og økonomiplan tidsmessig, slik at 

økonomiplan behandles i løpet av juni. 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.  
Samtlige representanter tar forbehold fram til behandling i kommunestyret. 
Tilleggsforslag fra Torfinn Bø enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskapet, 28.11.2022 - 140/2022 

1. Rådmannens innstilling vedtas. 
2. I fremtiden skilles arbeidet med budsjett og økonomiplan tidsmessig, slik at 

økonomiplan behandles i løpet av juni.  
3. Samtlige representanter tar forbehold fram til behandling i kommunestyret. 

Tilleggsforslag fra Torfinn Bø enstemmig vedtatt. 
 
 
 
Kommunestyret 12.12.2022 
 
Foretrede: 
  
Ungdomsrådet ved Elena Blix Dahle 
  
Råd for personer med funksjonsnedsettelse ved Halvar Rønneberg 
  
Andøy kirkelige fellesråd ved Tove Haug 
 
Behandling: 
 
Votering nr. 1 Budsjettforslag lagt fram av Kjell Are Johansen, AP.  
 
Alternativ Budsjett Andøy Kommune 2023 
Andøy Arbeiderparti 
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Budsjettet baserer seg på rådmannens forslag 
Våre endringer legger til grunn økonomien som ligger i budsjettet 
 
Driftsbudsjett 2023 2024 
Opprettholdelse av Skolestua Barnehage 1,8 mill 2,5 mill 
Sommeråpne barnehager 0,1 0,1 
Ikke reduksjon lærerstillinger 2,214mil 5,287 
Ikke reduksjon lærlinger 0.07 mil 0,2 mil 
Tilskudd turistinformasjon 0.3 0.3 
Tilskudd Andøy Frivillighetssentral 0,3 0,3 
Økt tilskudd kultur i Andøy 0.250 0.250 
Andøy Kirkelig fellesråd, 0,220 0,220 
Økt vedlikehold kommunale veier 4 mill 4mill  
Økt vedlikehold kommunale bygg 2 mill 2 mill 
SUM 11,254 15,157 
Finansiering av økte drift  
 
Økt skatteanslag 4 mill 6 mill 
Havbruksfond 2 mill 2 mill 
Avkastning AE Holding 3 mill 3 mill 
Ikke opprette Controller 0,5 mill 0,7 mill 
Økt rammeoverføring 2,5mill 3,5 mill 
SUM 12 mill 15,2 mill 
Investeringsbudsjett 
Tillegg til rådmannens forslag 
 
Kommunale veier 10 mil 10 mil 
Oppgradering idrettshallen for kulturarrangement 5 mil 
 
 
Forslaget falt med 7 stemmer (av 22 stemmeberettigede, AP 3 stemmer, MDG 2 stemmer, 
SV 1 stemme, ingen parti 1 stemme).  
 
 
 
Votering nr. 2 Tilleggsforslag om brannberedskap lagt fram av Kjell Are Johansen, AP. 
Innføre brannberedskap sør-kommunen, ber administrasjonen legge frem sak på første 
kommunestyremøte i 2023 
 
Enstemmig vedtatt. 
 
 
Votering nr. 3 Budsjettforslag lagt fram av Lill Pettersen, Senterpartiet. 



Side 18 av 33 

 



Side 19 av 33 

 
Vedtatt mot 7 stemmer (AP 3, MDG 2, SV 1og Ingen partitilknytning 1). 
 
 
 
Verbalforslag: 
 
Votering Verbalforslag AP ved Kjell-Are Johansen, fire punkter -  
 
 
Votering nr. 4 - Pkt 1. Utrede kommunale eiendomsenhet, der Andøy kommune tar 
Boligstiftelsen tilbake i kommunal regi.  
 
Matz Abrahamsen (H) ba om vurdering av sin habilitet (i lys av hans stilling som styreleder i 
Andøy Boligstiftelse) og trådte ut av møtet.  
Ordfører vurderte Abrahamsen som inhabil. 
 
Votering inhabilitet: Enstemmig vedtatt. 
 
Votering pkt 1, Falt med 7 stemmer for, AP 3, MDG 2, SV 1 og Ingen partitilknytning 1 - 22 
stemmeberettigede. 
Abrahamsen tiltrådte møtet og det er nå 23 stemmeberettigede til stede. 
 
 
Votering nr. 5 - Pkt 2. Prøveprosjekt med sentrumstorg rundt Tore Hundsgate sommeren 
2023, for deretter vurdere dette som et varig tiltak.  
 
Vedtatt mot 1 stemme SP. 
 
 
Votering nr. 6 - Pkt 3. Utrede turistskatt.  
 
Forslaget falt med 11 stemmer for, AP 3 stemmer, MDG 2 stemmer, SV 1 stemme, Ingen 
partitilknytning 1 stemme og SP 4 stemmer. 
 
 
Votering nr 7 - Pkt 4. Utrede barnehagestruktur sør-kommunen, se på struktur som dekker 
midtøya samt sørkommunen.  
 
Forslaget falt med 9 stemmer for, AP 3 stemmer, MDG 2 stemmer, H 1 stemme, SV 1 
stemme, FRP 1 stemme og Ingen partitilknytning 1 stemme 
 
 
Votering nr. 8 Verbalforslag MDG, foreslått av Malin T. Abrahamsen, Miljøpartiet De Grønne  
Administrasjonen skal utarbeide et forslag for hvordan kommunestyret kan bruke Fremsikts 
politikermodul til å bedre budsjettprosessen. 
 
Enstemmig vedtatt. 
  
 
Votering nr. 9 Verbalforslag, foreslått av Halvar Rønneberg FRP, 
THE WHALE – Forskuttering av prosjektmidler 
Andøy kommunestyre vedtar å bevilge 5 millioner kroner til forskuttering av prosjektmidler til 
The Whale, under forutsetning av at regjering og storting slutter seg til en fremtidig 
finansieringspakke, som fullfinansierer gjennomføringen av The Whale på Andenes. 
Formannskap og rådmann gis fullmakt til å fremforhandle og iverksette en slik avtale. 
Bevilgningen hentes fra tidligere bevillinger. Sak om dette legges frem til Formannskapet og 
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kommunestyret så snart dette er praktisk mulig 
Forslagsstillere Mats Abrahamsen, Høyre og Halvar Rønneberg, Fremskrittspartiet 
 
Forslaget falt med 2 stemmer for (FRP og H) mot 21 stemmer. 
 
 
Votering nr. 10 Verbalforslag fra FRP, foreslått av Halvar Rønneberg, Miljøarbeider  
Andøy Kommunestyre ber Rådmannen om å utrede konsekvenser, utover budsjettmessige 
konsekvenser, hva det vil bety å opprette stillinger som ambulerende Miljøarbeidere og 
vernepleiere. Videre ber en Rådmannen om at dette innarbeides i revidert budsjett våren 
2023. Videre forutsetter kommunestyret at disse stillingene opprettes i Andøy. 
Det forventes at resultatet av dette arbeidet legges frem for kommunestyret innen juni 2023. 
På vegne av Senterpartiet, Høyre og Fremskrittspartiet. 
 
Enstemmig vedtatt. 
 
 
Votering nr. 11 Verbalforslag FRP, foreslått av Halvar Rønneberg, 
 – Opprette inntil 20 faste løpende lærlingehjemler 
Andøy kommunestyre vedtar å opprette 16 - 20 løpende lærlingehjemler i Andøy fra og med 
2024. Kommunestyret ber administrasjonen om å utrede hvilke fagområder lærlingehjemlene 
skal opprettes i, men forutsetter at en ser hele organisasjonen under ett. Følgende 
fagområder skal prioriteres, barne- og ungdomsarbeid faget, helsearbeider og kokkefaget, 
andre fag kan være aktuelle. Videre bes administrasjonen vurdere driftsform på 
lærlingeordningen i Andøy, det vil si om det er hensiktsmessig å fortsette med dagens 
organisering, eller om dette kan organiseres på andre måter. 
Det forventes at resultatet av dette arbeidet legges frem for kommunestyret innen juni 2023. 
På vegne av Senterpartiet, Høyre og Fremskrittspartiet. 
 
Vedtatt med 17 stemmer for og 6 mot (AP 3 stemmer, MDG 1 stemme, 1 stemme Ingen parti 
tilknytning, SV 1 stemme). 
 
 
 
Votering nr 12 Verbalforslag fra FRP, foreslått av Halvar Rønneberg, stillingsinstrukser. 
Andøy kommunestyre ber administrasjonen om å utrede konsekvenser ved å innarbeide ett 
eget punkt i den ansattes stillingsinstruks og ansettelses kontrakt, en ordning der den 
ansatte skal bidra i opplæringen til lærlinger, lærekandidater og andre i organisasjonen som 
trenger opplæring innen den ansattes fagområde. Fagorganisasjonen skal delta i arbeidet 
med dette. Det forventes at resultatet av dette arbeidet legges frem for kommunestyret innen 
juni 2023. På vegne av Senterpartiet, Høyre og Fremskrittspartiet. 
 
Vedtatt med 16 stemmer for og 7 mot (AP 3 stemmer, MDG 2 stemme, 1 stemme Ingen parti 
tilknytning, SV 1 stemme). 
 
 
Votering nr 13 Verbalforslag fra FRP, foreslått av Halvar Rønneberg om å ta ut Reno-Vest 
gebyret fra budsjettet. 
 
Forslaget falt med 7 stemmer.  AP 3 stemmer, SV 1 stemme, ingen partitilknytning 1 
stemme. FRP  1 stemme og H 1 stemme.  
 
 
      
Votering nr 14 Formannskapets innstilling til budsjettforslag. 
 
Falt 0 stemmer. 
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KS - 151/2022 Vedtak 
Andøy kommunestyre vedtar budsjett 2023 samt økonomiplan for 2023 - 2026 med følgende 
punkter: 
1a) INNTEKTSRAMMER FOR BUDSJETT 2023 OG ØK.PLAN 2023-2026, 
jfr Kommuneloven §5-4, første ledd (Beløp i hele tusen NOK) 

 
1b) DRIFTSBUDSJETT 2023 OG ØK.PLAN 2023 – 2026, 
jfr Kommuneloven § 5-4, andre ledd 
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1c) INVESTERINGSBUDSJETT 2023 OG ØK.PLAN 2023 – 2026, 
jfr Kommuneloven § 5-5, første ledd 

  
  
  
  
1d) INVESTERINGSTILTAK BUDSJETT 2023 OG ØK.PLAN 2023 – 2026, 
jfr Kommuneloven § 5-5, andre ledd 

Investeringsprosjekt 2023 2024 2025 2026 
(kostn i hele tusen NOK, ekskl mva)         
Formidlingslån Husbanken 5 000 5 000 5 000 5 000 
Andøy kirkelig fellesråd - diverse investeringer 150 150 150 150 
Overføring fra drift til investering - Landbrukslån 100 100 100 100 
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Oppgradering på IT 1 000 1 000 1 000 1 000 
Digitalisering 1 000 1 000 1 000 1 000 
Velferdsteknologi 1 000 1 000 1 000 1 000 
Andenes brannstasjon - nybygg 20 000 12 000 0 0 
Omsorgsboliger - Andenes - Nybygg 100 000 100 000 47 200 0 
Ny Barnehage på Andenes 15 000 15 000 0 0 
Brannbil Risøyhamn 6 000 0 0 0 
Brøytemateriell - Hjullaster Andenes 2 700 0 0 0 
Vaktbil Brann Andenes klasse B 1 000 0 0 0 
Ombygging Rådhus 6 000 0 0 0 
Sum 158 950 135 250 55 450 8 250 
          
mva (ikke 3 øverste linjer) 38 425 32 500 12 550 750 
Sum inkl mva 197 375 167 750 68 000 9 000 

  
1e) RAPPORTERINGSRUTINER DRIFT/INVESTERING 2023 
Rapportering drift og investering: pr. 30.04. og 31.08. 
  
Rapportering iht finansreglementet legges fram for formannskap og kommunestyre samtidig 
med årsregnskapet. 
 
  
  
2) FORSKUDDSVEDTAK 
Kommuneskatteøret for inntekts- og formueskatt settes til maksimum sats i forhold til 
Stortingets vedtak. 
  
 
3a) GODKJENNING AV BUDSJETT FOR INTERKOMMUNALE VIRKSOMHETER 
Kommunestyret godkjenner Andøy kommunes andel for 2023 for følgende interkommunale 
virksomheter, slik: 

Virksomhet Andøy kommunes andel, 
 i NOK  

Vesterålen interkommunale politiske råd 468 009 
Vesterålen Kulturutvalg  241 696 
Musam   50 089 
Friluftsrådet   91 440 
RKK   220 319 
Vesterålen interkommunale legevakt  1 880 000  
Skogbrukstjenesten   315 000  
Oljevernberedskap   46 630  
Vesterålen krisesenter  476 965  
Vesterålen barnevern inkl tiltak  13 933 830 
PDD for Vesterålen og Lødingen 1 400 000 
Sum  19 123 978  

  
3b) BUDSJETT FOR ANDØY KIRKELIGE FELLESRÅD 
Kommunestyret vedtar overføring av midler til Andøy Kirkelige Fellesråds driftsbudsjett for 
2023 med kr. 2 666 000,-. 
  
3c) BUDSJETT FOR KONTROLLUTVALG OG REVISJON 
Budsjettramme for kontrollutvalg og revisjon settes til kr 1 095 000,- for 2023. 
  
4) KOMMUNALE PRISER 
Kommunestyret vedtar priser/gebyr for kommunale tjenester i 2023 slik det framgår av 
vedlegg. 
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5) PRIORITERING OG UTVIKLING AV LÅNEOPPTAK I 2023-2026: 
Jfr. økonomiforskriften § 5-7 
  
------- 
  
Låneopptak i hele tusen NOK 2023 2024 2025 2026 
Formidlingslån Husbanken 5 000 5 000 5 000 5 000 
Andøy kirkelig fellesråd – div. investeringer 150 150 150 150 
Oppgradering på IT 1 000 1 000 1 000 1 000 
Digitalisering 1 000 1 000 1 000 1 000 
Velferdsteknologi 1 000 1 000 1 000 1 000 
Andenes brannstasjon - nybygg 20 000 12 000 0 0 
Omsorgsboliger - Andenes - Nybygg 43 094 38 856 19 930 0 
Ny Barnehage på Andenes 15 000 15 000 0 0 
Brannbil Risøyhamn 6 000 0 0 0 
Brøytemateriell - Hjullaster Andenes 2 700 0 0 0 
Vaktbil Brann Andenes klasse B 1 000 0 0 0 
Ombygging Rådhus 6 000 0 0 0 
Sum 101 944 74 006 28 080 8 150 

  
6) EIENDOMSSKATT 
I medhold av eiendomsskatteloven §§ 3 og 4 videreføres i 2023 eiendomsskatten i hele 
kommunen. 
  
Eiendomsskattesatsen på boliger og fritidseiendommer for 2023 videreføres med 4 promille. 
Andre eiendommer videreføres med 7 promille. Satsen for eiendomsskatt vurderes ved 
årlige budsjettvedtak. 
  
Det skrives ut skatt på et særskilt skattegrunnlag som følge av at produksjonsutstyr og 
produksjonsinstallasjoner ikke skal medtas i takstgrunnlaget når de tidligere verk og bruk 
skal takseres og regnes som næringseiendom fra 2019. Det særskilte skattegrunnlaget er 
differansen mellom ny takst for objektene fra 2019 og skattegrunnlaget i 2018. Grunnlaget 
skal i 2023 være redusert med fem syvendedel (jfr. overgangsregel til §§ 3 og 4 første 
punktum). Skattesatsen på det særskilte skattegrunnlaget skal være 7 promille.  
  
For boligdelen av eiendommer (herunder fritidseiendommer) som ikke benyttes til 
næringsvirksomhet vedtas bunnfradrag på kr 0,- av takstverdi.  
  
I medhold av eiendomsskatteloven § 7 bokstav a (”Eigedom som tek sikte på å gagna ein 
kommune, eit fylke eller staten”) fritas eiendommer som eies av stiftelser eller organisasjoner 
som ivaretar kommunens gavn eller tarv, og som ikke drives på kommersielt grunnlag, 
herunder 

• Samfunns-, forenings- og grendehus 
• Idrettsanlegg som er åpne for alle 
• Bedehus 
• Skoler, barnehager og vannverk som ikke driver på kommersielt grunnlag 
• Omsorgsboliger  
• Fylkeskommunale eiendommer 

  
Eiendomsskatten skal betales i månedlige terminer. Ved taksering og utskriving av 
eiendomsskatt på boligeiendommer (herunder fritidseiendommer), benytter kommunen 
skatteetatens formuesverdi (boligverdi). For næringseiendommer og andre eiendommer som 
skatteetaten ikke har formuesverdi på, gjennomføres nytaksering i løpet av 2023. Ny takst 
legges til grunn for utskriving av eiendomsskatt for 2024. For 2023 gjøres det en 
kontorjustering på 10 %. 
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7) LIKVIDITETSLÅN  
Likviditetslån videreføres med en ramme på 20 mill kroner. 
  
8) FINANSIELLE NØKKELTALL 
I henhold til kommuneloven § 14-2 c) skal kommunestyret vedta finansielle måltall for 
utviklingen av kommunens økonomi. 
  
Kommunestyret vedtar følgende finansielle måltall (videreføres fra 2022): 
  
Indikatorer Mål 
Resultatgrad 1,75 % 
Fondsgrad 3 % 
Gjeldsgrad 75 % 
  
Resultatgrad er netto driftsresultat i forhold til brutto driftsinntekter. Fondsgrad er 
disposisjonsfond i forhold til brutto driftsinntekter. Gjeldsgrad er netto lånegjeld i forhold til 
brutto driftsinntekter. 
  
9) NYTT ÅRSHJUL ØKONOMIPLAN 
Fra 2023 vedtas økonomiplan i kommunestyrets møte i juni. 
  
 
 
Følgende verbalforslag vedtatt i budsjett for 2023: 
 
Innføre brannberedskap sør-kommunen (Kjell-Are Johansen AP), ber administrasjonen legge 
frem sak på første kommunestyremøte i 2023 
 
Prøveprosjekt med sentrumstorg rundt Tore Hundsgate sommeren 2023, for deretter vurdere 
dette som et varig tiltak. 
 
 
Fremsikts politikermodul (Malin Abrahamsen MDG) 
Administrasjonen skal utarbeide et forslag for hvordan kommunestyret kan bruke Fremsikts 
politikermodul til å bedre budsjettprosessen. 
  
Lærlinger – Opprette inntil 20 faste løpende lærlingehjemler 
Andøy kommunestyre vedtar å opprette 16 - 20 løpende lærlingehjemler i Andøy fra og med 
2024. Kommunestyret ber administrasjonen om å utrede hvilke fagområder lærlingehjemlene 
skal opprettes i, men forutsetter at en ser hele organisasjonen under ett. Følgende 
fagområder skal prioriteres, barne- og ungdomsarbeid faget, helsearbeider og kokkefaget, 
andre fag kan være aktuelle. Videre bes administrasjonen vurdere driftsform på 
lærlingeordningen i Andøy, det vil si om det er hensiktsmessig å fortsette med dagens 
organisering, eller om dette kan organiseres på andre måter. 
Det forventes at resultatet av dette arbeidet legges frem for kommunestyret innen juni 2023. 
  
Stillingsinstrukser 
Andøy kommunestyre ber administrasjonen om å utrede konsekvenser ved å innarbeide ett 
eget punkt i den ansattes stillingsinstruks og ansettelses kontrakt, en ordning der den 
ansatte skal bidra i opplæringen til lærlinger, lærekandidater og andre i organisasjonen som 
trenger opplæring innen den ansattes fagområde. Fagorganisasjonen skal delta i arbeidet 
med dette. Det forventes at resultatet av dette arbeidet legges frem for kommunestyret innen 
juni 2023. 
På vegne av Senterpartiet, Høyre og Fremskrittspartiet. 
  
Verbalforslag fra FRP - Miljøarbeider 
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Andøy Kommunestyre ber Rådmannen om å utrede konsekvenser, utover budsjettmessige 
konsekvenser, hva det vil bety å opprette stillinger som ambulerende Miljøarbeidere og 
vernepleiere. Videre ber en Rådmannen om at dette innarbeides i revidert budsjett våren 
2023. Videre forutsetter kommunestyret at disse stillingene opprettes i Andøy. 
Det forventes at resultatet av dette arbeidet legges frem for kommunestyret innen juni 2023. 
På vegne av Senterpartiet, Høyre og Fremskrittspartiet. 
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001/2022 Spørsmål og interpellasjoner desember 2022 
 
 
 
Kommunestyret 12.12.2022 
 
      
 
Spørsmål fra Malin Abrahamsen (MDG) ang. skolens praksis rundt 
bekymringsmeldinger  ved skolevegring 
  
Skolefaglig rådgiver Sveinung Ellingsen svarer: 

1. Har Andøy Kommune en veileder som retter seg mot ufrivillig skolefravær?  
2. Har skolene i Andøy Kommune en praksis som tilsier at 

det rutinemessig sendes bekymringsmelding til barnevernet ved ufrivillig skolefravær?
  

3. Har skolene rutiner for 
å sikre at opplysningsplikten er oppfylt, også i tilfeller med ufrivillig skolefravær?   

Andøy kommune har i dag ingen kommunal plan eller veileder som retter seg mot ufrivillig 
skolefravær. Kommunestyret har allerede bedt om en slik plan i et verbalforslag tilknyttet 
budsjettbehandling i desember 2021. En plan/veileder for oppfølging av ufrivillig skolefravær 
er akkurat nå under utarbeidelse av miljøterapeut for grunnskolene. I tillegg er BTI-modellen 
(Bedre tverrfaglig innsats) ferdigstilt, og skal iverksettes i organisasjonen. Denne 
modellen/metoden retter seg mot alle typer bekymringer rundt barn og unge, også de med 
høyt skolefravær.  
Vi ser at ufrivillig skolefravær (eller skolevegring) er en økende problemstilling også i Andøy 
som i mange tilfeller er svært krevende å følge opp på en god og koordinert måte. Svært ofte 
krever disse sakene oppfølging fra flere tjenester i kommunens tjenesteapparat.   
Vi har erfaringer fra LOS-prosjektet, men prosjektet viste også at det kreves veldig tett 
oppfølging og høy tilgjengelighet for å løse de mest komplekse sakene med ufrivillig 
skolefravær. Dette krever både ressurser og kompetanse. 
  
Oppsummering av anbefalingene etter LOS-prosjektet: 

• Oppfølgingen må starte med en kartlegging av skolevegring, faglig fungering, sosial 
fungering og relasjoner til jevnaldrende og voksne. Denne kartleggingen er 
avgjørende for riktig og god oppfølging.  

• Oppfølgingen må i de fleste tilfeller være veldig tett og hyppig, ofte må man ha 
samtaler/møter med elev 3 ganger per uke. 

• Det må investeres i en god relasjon til elev og de voksne rundt eleven, og dette tar tid 
og er krevende.  

• Det må være et tett samarbeid med foreldre, og dette samarbeidet må i flere tilfeller 
strekke seg ut over normal arbeidstid. 

Andøy kommune har ikke hatt og har ikke praksis som tilsier at det rutinemessig sendes 
bekymringsmelding til barnevernet ved udokumentert/ufrivillig skolefravær. Det skal gjøres 
en helhetsvurdering i hvert enkelt tilfelle. Å sende bekymringsmelding til barnevernet - for 
eksempel etter 10 udokumenterte fraværsdager, noe som har vært praksis i enkelte 
kommuner - er ikke i tråd med regelverket. Dette er som nevnt ikke praksis i Andøy 
kommune, og har ikke vært det.  
Vi har ingen spesifikke kommunale rutiner for å sikre at opplysningsplikten er oppfylt, men 
oppmerksomhetsplikten og opplysningsplikten til barnevernet er gjenstand for drøfting i 
skolene, mest i forbindelse med enkeltsaker, men også på generelt grunnlag. UDIRs veileder 
(rundskriv) om skolepersonalets opplysningsplikt til barnevernet legges til grunn, og er etter 
vår vurdering tilstrekkelig. Altså vurderes det at det ikke er behov for egne kommunale rutiner 
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på dette punktet. Ufrivillig skolefravær kan være en del av det som vurderes når det sendes 
bekymringsmelding til barnevernet. 
  
https://www.udir.no/regelverkstolkninger/opplaring/Ovrige-tema/Udir-10-
2012/?depth=0&print=1 
  
---- 
  
Interpellasjon fra Malin Abrahamsen (MDG) om likestilling og inkludering i 
kommunestyret 
  
Svar på Interpellasjon fra Malin Abrahamsen MDG fra 28.10.2022 
Ordfører mener selvsagt at det er viktig å fremme likestilling og inkludering i kommunestyret 
og er opptatt av å fremme både likestilling og inkludering I kommunestyret. På neste 
kommunestyremøte vil det bli lagt fram en drøftingssak for å belyse og drøfte ulike 
problemstillinger knyttet til møteavvikling i organet med den hensikt å legge til rette for 
hvordan vi vil ha det i organet kommunestyre og formannskapet.  
Drøftingssaken vil ta utgangspunkt i rapporten “Møter til besvær”, utarbeidet av 
Likestillingsenteret” og drøftingen vil forhåpentligvis ende opp i et valg av møte dad, møte 
frekvens, møte start og slutt, varighet osv. samt at det legger grunnlaget for en møte 
kalender dette vil skje i Kommunestyremøtet 13. des. 2022 i sak 159/2022. 
  
Verbalforslag i møtet:  
Møter i kommunestyret og andre politiske utvalg i Andøy Kommune skal som hovedregel 
legges til normal arbeidstid. Møter kan unntaksvis legges til andre tidspunkt ved behov. 
  
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Møter i kommunestyret og andre politiske utvalg i Andøy Kommune skal som hovedregel 
legges til normal arbeidstid. Møter kan unntaksvis legges til andre tidspunkt ved behov. 
 
 
---- 
  
Spørsmål fra Jitse Buitink (SV) om Andenes Maritime 
  
Svar til Jitse Buitink sitt spørsmål om Andenes Maritime A/S 
Andøy kommune er i en krevende situasjon med lange saksbehandlingstider på byggesak, 
plansaker, oppmåling og eiendomstransaksjoner. Overgang til nye systemer og nye 
saksbehandlere har preget høsten 2022. Saken som Andøyposten skriver om gjelder blant 
annet kjøp av tilleggsareal som skal politisk behandles. Det har ikke latt seg gjøre å 
ferdigstille denne til et formannskap i høst. Saken nærmer seg ferdigstillelse og kan snart 
settes opp til politisk behandling.  
For øvrig så videre bringer ordfører enhver henvendelse hva gjelder enkelt saker og andre 
ting som har relevans til saker, men det er viktig å være klar over at ordfører ikke er en del av 
adm. og deres saksbehandling. 
Men ordfører anmoder adm. om å veilede kommunen så langt som råd når søknader er 
ufullstendig eller har mangler. 
Ordfører er ikke kjent med at andre bedrifter truer med å flagge ut på grunn av sein eller lang 
behandlingstid. 
  
---- 
  
Interpellasjon fra Malin Abrahamsen (MDG) ang. åpenhet rundt politiske beslutninger i 
Andøy kommune 
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Svar: Interpellasjon fra Malin Abrahamsen  «Åpenhet rundt politisk beslutninger i 
Andøy kommune» 
Andøy kommune har vedtatt etiske retningslinjer som blir fremlagt for politisk nivå hvert 4. år, 
det vil si ved konstituering etter valget. 
Sammen med andre interne dokumenter med relevans til etiske retningslinjer:  

• Retningslinjer for varsling av kritikkverdige forhold på arbeidsplassen  
• Anskaffelsesstrategi for Andøy kommune  
• Arbeidsreglement  
• Vær varsom-plakat for Andøy kommune  

Ordfører er imøtekommende og lytter til alle som har noe på hjertet, stort eller smått noe som 
gjøres uten å gi noen lovnader, men der man prøver å vise til hvem som er rette 
vedkommende i adm. slik at innbyggerne og næringslivets innspill og behov taes med i 
saksbehandlingen. 
Hvis kommunestyret har et ønske om å sette dette opp som et eget temamøte så vil ordfører 
legge til rette for det. 
  
Forslag i møtet: Kommunestyret ber administrasjonen utarbeide et forslag til hvordan et 
åpenhetsregister kan implementeres i Andøy Kommune. Dette skal forelegges 
kommunestyret innen 1. juni. 
  
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Kommunestyret ber administrasjonen utarbeide et forslag til hvordan et åpenhetsregister kan 
implementeres i Andøy Kommune. Dette skal forelegges kommunestyret innen 1. juni. 
 
 
----- 
  
Interpellasjon fra Malin Abrahamsen (MDG) ang. bruk av delegasjonsreglementet 
  
Svar: Interpellasjon fra Malin Abrahamsen MDG «Bruk av delegasjonsreglement» 
Administrasjonen har tilkjennegitt at Tomtekjøpsaken har vært klønete behandlet fra A- Å og 
forklart hva som har skjedd, ordfører har redegjort for sin befatning med saken og beklaget 
sin handtering i forhold til sitt ansvar og fullmakter i et tidligere åpent formannskapsmøte. 
Men ordfører kan ikke redegjøre for nårtid administrasjonen ble kjent med at salget var igang 
og at budene var begynt å komme inn, ordfører er ikke en del av saksbehandlingen og 
administrasjonen. 
Hører og ser at noen mener at ordfører hadde tid både til formannskapsmøter og andre 
drøftinger av saken med et samla politisk korps, noe ordfører ikke kjenner seg igjen i. 
Ordfører ble ikke kjent med situasjonen før budene var kommet i gang og ble samtidig 
informert om en budfrist mellom 20 og 15 minutter, innenfor denne fristen måtte ordfører 
registrere kommunen som budgiver for å være istand til å gi bud på vegne av kommunen. 
Så ordfører satt ikke med noen kunnskap om når tid dette startet eller at andre hadde inngått 
avtaler med megler om varsling eller om kommunen hadde gjort slike avtaler. 
På en lørdags ettermiddag, korte budfrister med snakk om minutter og tilbakemelding fra 
selger via megler at bud med forbehold om behandling i et formannskap mandagen etter ikke 
ville bli godtatt, besluttet ordfører etter å ha konferert med varaordfører og det største 
opposisjonspartiet å gi bud uten forbehold. 
Resten har ordfører redegjort for i et åpent møte i Formannskapet og beklaget de forhold 
som ikke var gjort i tråd med delegasjon reglement og fullmakter. 
Hva og når administrasjonen har kjent til forhold rundt saken og som kunne ha betydning for 
saken og de valg ordfører gjorde, kan ikke ordfører redegjøre for. 
De formelle henvendelser som noen vil fremme i det organet som saken ble behandlet i vil bli 
behandlet i henhold til frister og den formelle saksgang som kreves. 
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Ordfører er ikke kjent med andre brudd på delegasjonsreglementet i forbindelse med 
eiendomskjøp. 
Ordfører har ikke noen dokumentasjon på dette slik som etterspørres, men vil be adm. 
fremskaffe det om det er mulig. 
 
Forslag i møtet: Kommunestyret oversender følgende bestilling til kontrollutvalget:  
- Kommunestyret ber om at det blir gjennomført forvaltningsrevisjon av kjøp og salg av 
kommunal eiendom. 
- Kontrollutvalget bes formulere en bestilling til revisor som minst ivaretar behovet for å 
kontrollere om kjøp og salg av eiendom de siste årene har vært i henhold til lov- og 
regelverk, og om kommunen benytter hensiktsmessige styringsverktøy på området.  
- Revisjonen gjennomføres innenfor vedtatt økonomisk ramme for 2023, og kontrollutvalget 
foretar eventuelle nødvendige justeringer av sine planer. 
  
  
Votering: 
Forslaget falt. 
 
 
 
  
Spørsmål fra Tone Grav (SP) vedr. lovlighetskontroll, minsteareal for felling av elg. 
  
Ordfører svarte at saken ligger hos Statsforvalteren. 
  
---- 
  
 
  
MUNTLIGE SPØRSMÅL: 
  
Forslag fra Andøy Senterparti, Andøy FRP, Andøy Høyre: Andøy kommunestyre ber 
rådmannen utrede samlokalisering av Frivillighetssentralen og BUA med Vesterålen Vekst 
AS.  
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009R/22 Orienteringer 
 
      
 
Kommunestyret 12.12.2022 
 
Behandling 
 
Orienteringer: 

• Andøy Energi Holding orienterte. v Bjørnar Solvoll og Kjell-Are Johansen 
• Tilbakemelding vedrørende ønske om å få en orientering fra hovedverneombudet i 

Andøy kommune ved ordfører 
  
  
 
KS - 009R/22 Vedtak 
Tatt til orientering 
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165/2022 NY sak - Gi penger til dem som trenger det mest 
 
  
Andøy kommunestyre bevilger kr 150 000,- til NAV Andøy som samarbeider med Andøy 
menighet og Andøy Røde Kors om tildeling av midler til dem som trenger det mest. Tiltaket 
finansieres ved bruk av disposisjonsfondet. 
  
 
 
 
Kommunestyret 12.12.2022 
 
Behandling 
 
Forslag til vedtak: 
Matz Abrahamsen (H) foreslåt å bevilge 150 000,- til dem som trenger det mest. 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt 
 
KS - 165/2022 Vedtak 
 
Andøy kommunestyre bevilger kr 150 000,- til NAV Andøy som samarbeider med Andøy 
kirkelige fellesråd og Andøy Røde Kors om tildeling av midler til dem som trenger det mest. 
Tiltaket finansieres ved bruk av disposisjonsfondet. 
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